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Dagsorden:
1. Valg af dirigent

2. Valg afreferent

3. Valg af stemmetællere

4. Vedtagelse af kredsens regnskab for 2023

5. Vedtagelse af kredsens budget for 2024

6. Endelig vedtagelse af forslag nr. 1 — Ændring til kredsvedtægten. Forslaget vedhæftes

Referat:

Deltagende foreninger:
Hf. Klausdalsbro (2), Hf. Nyvang (2), Hf. Tornhøj (2), Hf. Mirabelle (1), Ah. Carl Nielsen Minde
(3), Hf. Mosehøj (2). + Kredsbestyrelsen (4).

I alt 12 delegerede fra foreningerne og 4 kredsbestyrelses medlemmer, afbud fra Anne Cameron
grundet sygemelding. I alt 16 personer.

1. valgt af dirigent: Erik Hansen indstillet af kredsbestyrelsen. Erik Hansen blev valgt som dirigent.

2. Kredsbestyrelsen indstillede Anne Birk til referent og Anne blev valgt.
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3. Valg afstemmetællere:
Da der var så fa fremmødte var det ikke nødvendigt med stemmetællere. Optællingen af
stemmerne blev, foretaget af dirigenten og kredsformanden i fællesskab.

4. Vedtagelse af kredsens regnskab for 2023:

Anne Cameron er stadig syg og ikke mødt op, derfor blev regnskabet fremlagt af
kredsformanden. Efter gennemgang af regnskabet blev regnskabet godkendt, med bemærkning
om at kopi af revisionsprotokollen skal medsendes regnskabet. Budget 2023 harmonerede ikke
med den opkrævede og betalte jordleje til Gladsaxe Kommune. Desuden blev det af de
fremmødte beslutte, at Jordleje, både Indtægter og udgifter samles i en selvstændig gruppe, da
den ikke har indflydelse på kredsens indtægter og udgifter.

5. Vedtagelse af kredsens budget for 2024

Der lidt problemer med at forstå det fremlagte budget med en kontingent stigning, da der i
2023 var et overskud og at de forventede udgifter i 2024 stort set var identiske med
regnskabet for 2023. Derfor fremsatte kredsformanden et ændringsforslag om at
kredskontingent blev bibeholdt på 80 kr. årligt pr. havemedlem.

Hvis det i løbet af efteråret skulle vise sig, at der var behov for flere penge i kontingent, så
skulle der være en god argumentation for dette.

Herefter blev kredsens budget 2024 godkendt.

5. Endelig vedtagelse af forslag nr. I — Ændring til kredsvedtægten
Efter enkelte bemærkninger og forklaringer blev forslaget vedtaget.

____
_____

Dihent Formand Referent
Erik Hansen Tom Atkii4 Anne Birk
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